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PROTOKÓŁ NR XIX/16 
z XIX sesji Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 25 kwietnia 2016 r. 
 
Miejsce – Urząd Miasta Kobyłka  
Otwarcie sesji godz. 1430 zamknięcie 1900 

Obecnych –21 radnych  
Lista obecności radnych w załączeniu. 
 

Ad. 1. Otwarcie XIX sesji RM. 

Przewodnicząca Rady Miasta Ewa Jaźwińska po stwierdzeniu prawomocności obrad 
otworzyła XIX sesję Rady Miasta, powitała przybyłych gości : Dyrektor MOK w Kobyłce 
Małgorzatę Głębicką, Dyrektor MBP w Kobyłce Iwonę Przybyłowską, Kierownik OPS w Kobyłce 
Urszulę Stankiewicz, Dyrektora OSiR Wicher Piotra Streilau, Komendanta Komisariatu Policji  
w Kobyłce Zbigniewa Ostrowskiego, zarząd: Burmistrza Miasta Roberta Roguskiego, Zastępcę 
Burmistrza Piotra Grubka, Zastępcę Burmistrza Karinę Jaźwińską, Skarbnik Miasta Grażynę 
Mościcką, Sekretarz Miasta Elżbietę Jurczyk, mecenasa Karola Trzaskę, kierowników: Wydziału 
Infrastruktury Elżbietę Szymanowską, Wydziału Oświaty Annę Bielińską-Sobolewską, Wydziału 
Ochrony Środowiska Zbigniewa Kolatorskiego, mieszkańców, internautów, przedstawicieli lokalnej 
prasy oraz radnych. 

 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XIX sesji RM. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła i odczytała proponowany porządek.  

Porządek został przyjęty – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołu z XVIII sesji RM. 
Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu 
z XVIII sesji RM. Protokół został przyjęty – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw.  
 

Ad. 4. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności między sesjami. 
Przewodnicząca Rady Miasta Ewa Jaźwińska odczytała sprawozdanie z działalności między 
sesjami (mat. w zał). 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 
Burmistrz Robert Roguski odczytał sprawozdanie z działalności między sesjami (mat. w zał). 
 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności OPS, MOK oraz MBP za rok 2015. 
Sprawozdania przedstawiły Urszula Stankiewicz Kierownik OPS, Małgorzata Głębicka 
Dyrektor MOK, Iwona Przybyłowska Dyrektor MBP.  
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Ad. 7. Sprawozdanie z działalności MKRPA za rok 2015. 
Sprawozdanie przedstawiła Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwiązywania Problemów 
alkoholowych Pani Joanna Nowakowska.  
 

Ad. 8. Działalność Komisariatu Policji w Kobyłce. 
Sprawozdanie przedstawił Komendant Komisariatu w Kobyłce Zbigniew Ostrowski.  

Radny Paweł Potocki poprosił o częstszą kontrolę placów zabaw.  
Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska poprosiła o kontrolę parkingów przy PKP.  

Radna Beata Dąbrowska zasugerowała o częstsze kontrole w dzielnicy Nadarzyn.  
 

Ad. 9. Informacja z działalności OSiR „Wicher”. 
Sprawozdanie przestawił Piotr Streilau Dyrektor OSiR Wicher.  

 

Ad. 10. Informacja z działalności MKS Wicher oraz klubów sportowych 
działających przy ZSP.  
Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska powitała Urszulę Gromelską Prezesa UKS Dwójka, Joannę 
Nowakowską Prezesa UKS Viktoria, Monikę Bartnicką Prezesa UKS Jargoś, byłą Prezes UKS 
Jargoś Małgorzatę Sroka, Tomasza Szturo Dyrektora ZSP3 oraz Artura Rolę Prezesa MKS Wicher. 

Informację z działalności przedstawili: Artur Rola Prezes MKS Wicher, Joanna Nowakowska 
Prezes UKS Viktoria, Urszula Gromelska Prezes UKS Dwójka oraz Monika Bartnicka Prezes UKS 
Jargoś.  
 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Wołomińskiemu na realizację przedsięwzięć promocyjnych Ziemi 
Wołomińskiej.  

Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska  udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/176/16 została podjęta – 19 głosów za, 2 wstrzymujące, 0 przeciw  

 

Ad.12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XVIII/166/16 
Rady Miasta Kobyłka z dnia 21 marca 2016 r.w sprawie emisji obligacji oraz zasad 
ich zbywania, nabywania i wykupu.  

Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
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Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/177/16 została podjęta – 17 głosów za, 4 wstrzymujące, 0 przeciw. 
 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Kobyłka  na lata 2016-2031.  

Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/178/16 została podjęta – 18 głosów za, 3 wstrzymujące, 0 przeciw. 

 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta 
Kobyłka na 2016 rok. 

Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/179/16 została podjęta – 17 głosów za, 4 wstrzymujące, 0 przeciw. 

 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie 
ulic: Nadarzyńskiej, Asnyka i Sienkiewicza w Kobyłce. 

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/180/16 została podjęta – 21 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ul. 
Ks. M. Załuskiego i ul. Gen. F. Żymirskiego w Kobyłce.  

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
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Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/181/16 została podjęta – 21 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 
położonych w Kobyłce przy ul. Jaśminowej. 

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/182/16 została podjęta – 21 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Kobyłce.  

Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska  udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/183/16 została podjęta – 21głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw  

 
Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr XV/139/15 Rady 
Miasta Kobyłka z dnia 17 grudnia 2015 roku w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta Kobyłka''. 

Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska  udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/184/16 została podjęta – 21 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw  

 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do 
rozpatrzenia skargi. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kazana odczytał uzasadnienie do projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/185/16 została podjęta – 16 głosów za, 3 wstrzymujące, 2 przeciw  



 
 

 
 

XIX/5 

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/149/16 Rady 
Miasta Kobyłka z dnia 25 stycznia 2016 r. w sprawie przystąpienia do opracowania 
Gminnego Programu Rewitalizacji. 

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/186/16 została podjęta – 21 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie 
porozumień dotyczących podejmowania wspólnych działań w ramach Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego w szczególności w 
zakresie rozwiązywania problemów edukacyjnych, ekonomicznych, społecznych, 
infrastrukturalnych i środowiskowych. 

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XIX/187/16 została podjęta – 21 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 
 

Ad. 23. Ocena działania systemu odbioru odpadów komunalnych od mieszkańców. 
Prezentację dotyczącą oceny działania systemu odbioru odpadów komunalnych przedstawił 
Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Zbigniew Kolatorski.  

 

Ad. 24. Informacja o pozyskanych środkach z funduszy zewnętrznych na realizację 
zadań gminy oraz możliwości aplikacji o środki finansowe z nowej perspektywy 
finansowej 2014-2020.  

Prezentację o pozyskanych środkach z funduszy zewnętrznych na realizację zadań gminy oraz 
możliwości aplikacji o środki finansowe z nowej perspektywy finansowej 2014-2020 przedstawił 
Zastępca Burmistrza Piotr Grubek . 

 

Ad. 25. Budowa kompleksu usługowo-mieszkaniowego w ramach Partnerstwa 
Publiczno-Prywatnego – „Kobyłka Dom”. Informacja o realizacji przedsięwzięcia.  

Szczegółowych informacji na temat budowy kompleksu usługowo-mieszkaniowego  
w ramach Partnerstwa Publiczno-Prywatnego – „Kobyłka Dom” udzielił Przemysław Cichocki 
członek zarządu spółki.  
Przewodnicząca Rady zapytała ile otrzymamy w I etapie metrów i ile metrów pod usługi 
(przedszkole, biblioteka).  
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Radna Beata Dąbrowska zapytała jaka jest szacowana wartość inwestycji w I etapie. Kto jest w 
zarządzie Spółki oprócz Pana Przemysława Cichockiego. Jaka jest szacowana wartość m2 
mieszkań. Czy już wiadomo w jakiej wysokości kredyt będzie pozyskiwany pod tą inwestycję.  
Radny Jacek Lis zapytał czy ostatecznie została przekreślona decyzja dot. filii ośrodka zdrowia.  

Radny Paweł Potocki zapytał na kiedy jest planowane zakończenie I etapy. 
Odpowiedzi na zadane pytania odpowiadali Zastępca Burmistrza Piotr Grubek oraz Przemysław 
Cichocki członek zarządu.  
 

Ad. 21.  Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Radna Izabela Muszyńska poruszyła temat budowy przykanalików w ulicy Szerokiej  
Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Piotr Grubek.  

Radny Paweł Potocki poprosił o oznakowanie w ulicy Chopina. Odpowiedzi udzieliła Zastępca 
Burmistrza Karina Jaźwińska.  

Przewodnicząca Rady zapytała o linię autobusową L40 łączącą 3 gminy. Odpowiedzi udzieliła 
Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska.  

Radna Alina Stefaniak zasugerował o namalowaniu przejścia dla pieszych przy ulicy 
Alpejskiej. Odpowiedzi udzieliła Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska.  

Radna Izabela Muszyńska poinformowała, że w związku ze złożeniem zapytania do Powiatu 
przez Radnego Powiatowego Andrzeja Zbyszyńskiego w sprawie przejścia dla pieszych w 
ulicy Napoleona i Szerokiej uzyskano informacje, że przejścia będą oznakowane do końca 
roku.  

Radna Barbara Engel zapytała o plac zabaw przy Dojazdowej czy będzie modernizowany czy 
likwidowany i czy można by było namalować przejście dla pieszych Odpowiedzi udzieliła 
Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska.  

Radna Agnieszka Czerederecka zapytała o ścieżkę rowerową wzdłuż ulicy Poniatowskiego czy 
zostanie ona uwzględniona  w I etapie w I konkursie do lipca. Odpowiedzi udzielił Zastępca 
Burmistrza Piotr Grubek.  

Radna Małgorzata Fortuna zawróciła uwagę na ubytki w chodniku przy ul. Ręczajskiej na 
wysokości sklepu Pol-Szkło. Odpowiedzi udzieliła Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska.  

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska odczytała pytania  internautów, na które odpowiedzieli, 
Burmistrz Miasta Robert Roguski, Zastępca Burmistrza Piotr Grubek.  
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Ad.22. Zamknięcie XIX sesji Rady Miasta Kobyłka. 
 Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska zamknęła XIX sesję Rady Miasta  
i poinformowała, że następna sesja planowana jest na dzień 30 maja 2016 r.   

 
Protokołowała:                                                                                   Przewodnicząca  

                           Rady Miasta Kobyłka 
 
Agata Gawrych                        Ewa Jaźwińska 


